
J. Beekman 
Het evenement 'Tuinidee 1994' wordt dit jaar gehouden in de 
Brabanthallen te 's Hertogenbosch van 17 tot en met 20 maart 
1994. De Bond van Bijenhouders NCB zal hier aanwezig zijn 
met een voorlichtingsstand. 
Vooral kwekers  stellen hier hun produkten ten toon en er is 
zeker voor de imkers het één en ander aan drachtplanten te 
bewonderen. Het k de meest complete tuinbeurs van Neder-
land. waar ook een aantal andere 'groen'verenigingen zoals de 
Vlinderstichting en cactussen en succulenten zich 
presenteren. 
Net als in 1993, toen 'Tuinidee' in het Autotros werd ge-
houden, zal de Bond van Bijenhouders NCB zich in zijn 
stand richten op 'Bijen in de stadstuin'. Ook dit jaar verwach-
ten we veel belangstelling van het publiek, waarmee wij 
hopen interesse te wekken voor de bijen en de imkerij. Of de 
activiteiten nieuwe leden zullen opleveren, weten wij niet, 87 
maar misschien is het een investering op de lange termijn. 
Nu de Landbouwdagen in Liempde zijn vervallen, zijn we 
van mening dat onze aanwezigheid bij dit evenement een 
goede zaak is. 
Voor inlichtingen over 'Tuinidee 1994' kunt u bellen met het 
secretariaat van de NCB, zie achterin dit blad, iedere 
maandag van 08.15 tot 16.30 uur. 
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Tuinidee 1994 

Bond van bijenhouders van de NCB 

Een opmerkelijk bezoek 
F.P. Bohimeijer 
De bijenhoudersvereniging Sint Ambrosius in Berghem (N-
Br.) ontving op 10 december 1993 een bijzondere gast. 
Terwijl de leden en hun partners zich tegoed deden aan koffie 
en gebak tijdens de jaarlijkse Ambrosiusavond, diende zich 
een onverwachte gast aan. Zojuist aangekomen uit Milaan 
had Sint Ambrosius in hoogst eigen persoon zich naar Megen 
gehaast om de daar verzamelde imkers toe te spreken. 
Namens de verraste imkers heette de voorzitter Sint 
Ambrosius, die duidelijk vermoeid was van de lange reis, van 
harte welkom. Toch voelde de Sint zich snel thuis tussen de 
Berghse imkers. Het bleek dat hij de meeste van naam kende 
en voor ieder had hij een bemoedigend woordje. Hij had zelfs 
voor alle aanwezigen een klein kadootje meegebracht, een 
kaars in de vorm van een bijenkorf. Na ongeveer een half uur 
vertrok Sint Ambrosius, ongetwijfeld naar één van de andere 
verenigingen in de regio. Lang werd er nog nagepraat over 
deze wel zeer ongebruikelijke gebeurtenis voor de vereniging 
in Berghem. 

Honingzemerij 'Het Zuiden' B.V. 
op 9 april open van 9.00-15.00 uur. 
Ter gelegenheid van de jaarvergadering van de 
Bijenhoudersbond van de NCB en de jaarlijkse bijenmarkt in 
Boxtel, zijn wij deze zaterdag open. Iedereen kan van deze 
gelegenheid gebruik maken om inkopen te doen voor het 
nieuwe seizoen. Op deze dag hebben wij voor u enkele 
interessante aanbiedingen. 

Uit de PC van de voorzitter 
Dick Vunderink 
Een levendige maand achter de rug. Direct na de vorige 'PC' 
kwamen de berichten uit Brussel binnen: de COPA organi-
seert een imkerdemonstratie in Brussel om te pogen het 
Europees Parlement en met name de Ministers van Land-
bouw te interesseren voor de problemen van de bijenhouderij. 
Vooral de vele beroepsimkers in de zuidelijke landen wier 
inkomen volledig van de bijenhouderij afhankelijk is, hebben 
het moeilijk. En nu zijn de importheffingen op honing uit de 
derde wereldlanden ook nog met 36% verlaagd. Men rekende 
op minimaal 1.500 tot maximaal 1.800 imkers, waarvan 5 tot 
10 uit Nederland. 
Dus, dan maar eens aan het bellen en schrijven. Met de leden 
van de Bedrijfsraad, de heer Muntjewerf vice-voorzitter van 
de COPA-Bijenteelt, de Studiegroep Bedrijfsmatige imkers, 
het Landbouwschap, ons eigen bestuur, het Bijenhuis. We 
waren het er allemaal over eens: wat je et al dan niet van 
verwacht, we mogen deze kans niet laten liggen. Veel 
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medewerking gekregen want er moest het nodige geregeld 
worden: 500 monsterpotjes met Nederlandse honing en een 
apart etiketje over de actie, om in Brussel uit te delen, een 
persbericht om uit te reiken en de Nederlandse parlemen-
tariërs en de Nederlandse Europarlementariërs aanschrijven. 
Stukken vertaald en laatste instructies doorgegeven: denk 
erom geen bommen gooien en vooral geen staatshoofden 
beledigen! 
lk heb een interview gegeven voor een artikel op de 
financiële pagina van het AD, en zelfs een TV-interview 
gegeven voor 2-Vandaag maar dat werd helaas niet uitgezon-
den wegens de over straat rollende politiecommissarissen. 
Diverse kranten hebben melding gemaakt van de 
demonstratie, zelfs op de voorpagina van de Financial Times. 
En op maandag 24 januari trokken meer dan 20 imkers naar 
Brussel. Van alle bonden met een meerderheid van de 
zuidelijke. Elders in dit blad vindt u een impressie van die 
dag van een van de deelnemers en een verslag van de heer 
Muntjewerf die deel uitmaakte van de degelatie die ont- 

88 vangen werd door de Griekse minister en parlemantariërs. 
Ik zeg: hartelijk dank voor de medewerking en nu afwachten 
of het resultaat zal hebben. Het is nu of nooit. 
Nog even een opmerking van de journalist die mij inter-
viewde: 'Als jullie je presenteren op braderiën en dergelijke 
geeft het zo'n oubollige indruk met de korfvlechter en 
dergelijke nostalgie; nu hoor ik voor het eerst van het grote 
economische belang'. Daar zit wel iets in, lijkt me. We zou-
den bij presentaties duidelijker onderscheid moeten maken 
tussen vroeger en nu. De huidige bijenhouderij tonen als een 
moderne, serieuze aangelegenheid. In de expositeruimte van 
ons Bijenhuis loopt oud en nieuw ook te veel door elkaar. 
Dan de voorbereidingen voor de Algemene Vergadering. Met 
als belangrijk punt de bestuursverkiezing. Dat ging niet zo 
gemakkelijk. Ik vertelde u vorige keer al over ons luxe pro-
bleem: enkele geïnteresseerden en alle bestuursleden die ook 
graag doorgaan. En dan komen de afwegingen: meer ver-
nieuwen of vernieuwen we al genoeg? Speelt het rooster van 
aftreden een rol en hoe moeten we dat nu hanteren nadat het 
oude HB is opgeheven: tellen de HB-jaren mee of alleen de 
DB-jaren? We hebben voor het laatste gekozen. Moeten HB-
leden die hun sporen verdiend hebben, nu ineens voor een 
selectiecommissie verschijnen? Dat is nu wel gebeurd in deze 
bijzondere situatie, maar ik zou dat niet graag nog eens doen. 
We zijn er uiteraard uit gekomen - zij het met een extra 
vergadering en diverse rondgestuurde voorstellen - en de 
vergaderstukken gaan nog in januari de deur uit zodat ze in 
de groepsvergaderingen aan de orde kunnen komen. Ook het 
beleidsplan zit daarbij en we zijn intussen al een aardig eind 
op weg met de uitvoering. 
Ik heb op 22 januari de Koninginneteeltdag bezocht en de 
overgang van Bedrijfsraad naar VBBN toe mogen lichten. Op 
zo'n dag word ik altijd getroffen door het grote enthousiasme 
en deskundigheid. En ook al hoor je - als je deskundiger bent 
dan ik - geen wereldschokkende nieuwe ontwikkelingen, het 
heeft altijd een stimulerend effect. Je weet wel hoe het 
eigenlijk zou moeten, maar je neemt je voor het nu ook zo 
echt te gaan doen. 
Tot onze spijt deelde Gerard Luttikhuis mee dat hij zijn 
functie van voorzitter van de Commissie Onderwijs wil 
opgeven. Dat betreuren wij omdat er juist zo veel moet 
gebeuren nu de overheid het steeds meer laat afweten. Maar 
ik vind dat mensen die zich lang vrijwillig hebben ingezet 

ook het recht hebben om fielt terug te trekken. Juist zij /Mi 
gevoelig om toch maar weer toe te geven aan het zoveelste 
beroep op hen. Gerard bedankt, en ga nu maar rustig van je 
bijen genieten en laat de zorg aan anderen over. 
Het HB overweegt een werkgroep in te stellen die tot taak 
krijgt te zorgen dat bij het begin van het seizoen '94/'95 
volstrekt duidelijk is hoe de diverse cursussen al dan niet via 
de AOC's kunnen lopen. Ook denken we na over een 
Commissie Voorlichting voortbordurend op de aanbeve-
lingen van de Structuurcommissie. U hoort ter zijner tijd of 
dat wenselijk en te realiseren is. Tot ziens op de AV 1994. 

Jaap van Breukelen benoemd tot 
erelid 'Eenkwartier' 
H. Schippers 
In januari 1994 was het precies 60 jaar geleden dat 
Jaap van Breukelen lid werd van de afdeling Soest van de 
VBBN. Nadat deze afdeling fuseerde met de subvereniging 
Amersfoort, werd Jaap van Breukelen niet lang daarna, 
penningmeester. Deze functie bekleedde hij 25 jaar lang op 
een onnavolgbare wijze. In die tijd was hij ook jarenlang 
depothouder voor de VBBN. Van beroep timmerman, 
timmerde hij voor een klein prijsje, menige Simplexkast voor 
zijn collega-leden. 

11/1111■._ 

Het bestuur van de vereniging, inmiddels omgedoopt tot 
'Imkersvereniging Eemkwartier', besloot om bovengenoemde 
prestaties te belonen en dit gewaardeerde lid te benoemen tot 
erelid. Op de foto krijgt Jaap van Breukelen (rechts) uit 
handen van bestuurslid D. Lems de bijbehorende oorkonde. 
Ere wie ere toekomt!' 

Documentatie Bijenteelt Canada 
Dringende oproep 
Ongeveer zes jaar geleden heeft dhr. Smits in Amersfoort een 
lezing gehouden over bijen in Canada. Na de lezing heeft een 
dame, waarschijnlijk uit de omgeving van Amersfoort, 
vrijwel alle documentatie van dhr. Smits geleend. 
Deze dame zou de documentatie terugsturen, maar dit is tot 
nu toe nog niet gebeurd. Wie kan helpen deze dame te 
vinden? Bij voorbaat veel dank voor uw hulp. 
A.B. Verwijs. 
Wilhehninastraal 32, 4281 LN Andel, 0/832-1810. 

maandblad voor imkers maart 1994 verenigingsnieuws 


